

PERANAN DVS DALAM MENANGANI KRISIS BANJIR 2021



Disediakan oleh :
Sidang Redaksi Buletin Bicara Veterinar

Jabatan Perkhidmatan Veterinar (DVS) sangat komited dalam melindungi kebajikan, keselamatan serta kesihatan haiwan ternakan dan haiwan kesayangan sewaktu berlakunya krisis banjir pada bulan Disember 2021 yang lalu.

Berpandukan Manual Pengurusan Haiwan Semasa Banjir atau "*Animal Emergency Management Manual* (AEMMA) DVS, gerak kerja telah diaturkan di peringkat pusat dan negeri serta melibatkan seluruh warga kerja DVS di pelbagai peringkat. Aktiviti yang dijalankan meliputi pemindahan, rawatan, pelupusan haiwan mati, menyediakan tempat logistik demi kebajikan dan keselamatan ternakan. Di peringkat Kementerian Pertanian dan Industri Makanan (MAFI) turut bertindak cekap dengan mengaktifkan bilik gerakan banjir bagi memudahkan gerak kerja dan operasi seluruh warganya.

Gerak kerja ini tidak akan terhenti sebaik bencana berakhir, malah akan diteruskan pada peringkat pasca banjir. Bukan itu sahaja, DVS turut memfokuskan kepada pembangunan semula aktiviti penternakan di kalangan penternak dalam komuniti yang terkesan dengan bencana banjir yang telah berlaku.

Justeru, pihak DVS ingin merakamkan setinggi-tinggi penghargaan kepada semua agensi kerajaan, swasta, institusi pendidikan tinggi dan individu yang telah bersatu hati membantu kerajaan dalam misi banjir 2021.

Berikut merupakan sorotan serta ringkasan aktiviti yang telah berlangsung :

PEMASANGAN KANDANG SEMENTARA OLEH PEJABAT PERKHIDMATAN VETERINAR DAERAH PEKAN, PAHANG.



INISIATIF KELAB KUCING MALAYSIA (MCC) 'WE CARE' PEMBERIAN SUMBANGAN BAGI MAKANAN KUCING DAN ANJING.



Pelbagai aktiviti menyelamatkan haiwan di kawasan banjir.



MISI PEMINDAHAN HAIWAN TERNAKAN DARI KAWASAN BANJIR DI KUALA SELANGOR.

RELIEF TREATMENT STATION OLEH MAVMA, MSAVA, UPM, KFC BUKIT KEMUNING UTAMA.



**MAVMA-MSAVA-UPM
MOBILE CLINIC
#FLOODRELIEF
TAMAN SRI MUDA**

Location:
Coordinate 3.0209197998046875,
101.53858658935687

Pizza Hut/KFC Bukit Kemuning Utama

Call us: 0126127401

ET PHARM Hills ProBalance ProDiet spca

PENGAGIHAN BANTUAN MAKANAN TERNAKAN DAN KIT KESIHATAN OLEH PENGARAH PERKHIDMATAN VETERINAR NEGERI PAHANG, DR KAMALIAH GHAZALI KEPADA PENTERNAK YANG TERJEJAS AKIBAT BANJIR DI PAHANG.



PROGRAM BANTUAN BANJIR TERNAKAN RUMINAN & HAIWAN KESAYANGAN DI PAHANG

Program bantuan banjir Ternakan Ruminan dan Haiwan Kesayangan telah ke lokasi penternak yang terjejas banjir di Kg Mentenang Mukim Luit, Felda Jengka 10, Felda Jengka 11 Mukim Chenor, Kg Serengkam Mukim Luit dan Sekitar Chenor. Misi pengagihan Kit Bantuan Haiwan & Makanan Ternakan.



LAWATAN YANG BERHORMAT MENTERI MAFI DATUK SERI DR. RONALD KIANDÉE KE KAWASAN BANJIR DI LADANG TERNAKAN RTB BUKIT CHANGGANG, KUALA LANGAT, SELANGOR



Sumber :

- Laman Rasmi Facebook DVS 'Jabatan Perkhidmatan Veterinar'
- Laman Rasmi Facebook Menteri Pertanian dan Industri Makanan 'Dr. Ronald Kiandee'
- Laman Rasmi Facebook 'Kementerian Pertanian dan Industri Makanan'
- Laman Rasmi Facebook 'Jabatan Perkhidmatan Veterinar Negeri Pahang'
- Laman Rasmi Facebook 'Pertubuhan Peladang Malaysia'
- Manual Pengurusan Haiwan Semasa Bencana (AEMMA). (2016). DVS Malaysia.